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„Защото така разписаните текстове могат да доведат до фалити и изчезване на аптеки. Защото ако аз

съм сам фармацевт в една пътека и едвам свързвам двата края и ми кажат, че от следващия месец трябва

да давам дежурства или подлежа на глоба, което не е коректно, аз ще предпочета да затворя. Защото

трябва да инвестирам в гишета, видеонаблюдение, персонал и в каквото още се сетите“, каза проф. Гетов.

Цялото интервю можете да видите ОТТУК.

https://dariknews.bg/novini/bylgariia/predlozhenie-aptekite-da-davat-zadylzhitelni-noshtni-dezhurstva-2175877

